



The Hong Kong Radio Control Soaring Society 香港遙控滑翔飛行協會

Minute of 2020 Annual General Meeting 2020 年度週年大會會議紀錄

CHAIRMAN	主席
LAM MEI KUEN, RICKI	
VICE CHAIRMAN	副主席
CHAN KWONG HOI, ERIC	
TREASURER	司庫
CHAN SING WAI, DAVID	
SECRETARY	書記
LAM KUNG HOP, ALEX	
PUBLICITY	宣傳
LAI KWONG LEUNG	
ADMINISTRATION	總務
MA CHOR MING, KEN	
TRAINING	訓練
KONG KWOK MAN	
SOCIAL FUNCTION	聯繫活動
NG YIU KEUNG, ALBERT	
SAFETY OFFICER	安全主管
F3F	F3F
LEUNG CHI SANG	
THERMAL	熱氣流
YEUNG NGAI NANG, ALLAN	
EPP	EPP 空戰
CHAN PUI KWONG	
SCALE GLIDER	像真機
LEUNG PAK CHEUNG, SAM	
COMMITTEE MEMBER	常委
CHENG CHUNG MING, CM	
CHAN TO KONG	
TSO YIU TAK, HENRY	
TSANG HO SHAN, PETER	
CHAN CHEUNG FAT, STANLEY	
YUE NGAI HO, KELVIN	
WINNA NG	
SAMUEL MA	

Date : 3 April, 2021, Saturday

日期 : 2021 年 4 月 3 日 (星期六)

Time : 5:35 PM

時間 : 下午 5 時 35 分

Venue : Fei Ngor Shan Flying Site Kiosk

地點 : 飛鵝山休憩亭

Present: 19 members

出席 : 19 位會員

M1. The 2019 AGM minutes was confirmed.

2019 年週年大會會議紀錄獲會員一致確認。

M2. Chairman presented his 2020 annual report. The report was unanimously accepted by members present.

主席宣讀 2020 年週年報告，報告獲在場會員一致接納。

M3. Treasurer presented his 2020 financial report which was unanimously accepted by members present.

司庫宣讀 2020 年財務報告，報告獲在場會員一致接納。

M4. An invitation for nomination of office bearers for year 2021 was sent to members on March 5, 2021. By the end of the nomination period, the committee only received one nomination from Allan Tong proposing the following team:

協會在 2021 年 3 月 5 日向會員發邀請提名 2021 年度幹事。到截止期前，協會只收到一份由 Allan Tong 遞交的提名表：

Chairman : Chan To Kong 陳道江

Vice Chairman : Chan Sing Wai, David 陳升偉

Treasurer : Winna Ng 吳泳霖

Secretary : Lam Kung Hop, Alex 林公俠

The nomination was seconded by Sam Leung and was voted and accepted by members present (19:0).

提名由 Sam Leung 和議，並獲在場委員投票通過。(19:0)

M5. Discussed and voted for the proposal of adding a new Visiting Membership. The proposal was accepted by members present (19:0).

就有關增加訪客會員事項進行討論及表決，獲在場會員投票通過。(19:0)

M6. The meeting adjourned at 6:15 pm.

會議於下午 6 時 15 分結束。

The minute was 會議紀錄由

	Prepared by 撰寫	Approved by 批核	Date 日期
Secretary 書記	Alex Lam		
Chairman 主席	Lam Mei Kuen, Ricki		